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Enkel fråga till förskolenämndens ordförande Jelena Drenjanin (M) 

 
Hur ska platsbristen i förskolan åtgärdas? 

 

Av den information som gavs i Förskolenämnden i december 2012 framgår att det står 369 

barn som alla omfattas av barnomsorgsgarantin i kö till kommunala förskolor fram till och 

med maj månad. Det är en mycket hög siffra som visar att vi brottas med stora problem att 

garantera barn rätten till barnomsorg. På kommunens hemsida ges även information om att 

kommunen inte uppfyller platsgarantin men att man arbetar med att hitta lösningar på 

situationen. Många föräldrar är oroliga eftersom bristen på förskoleplats innebär att de måste 

avstå från arbete och studier med en försämrad ekonomi som följd. De vill veta vad 

kommunen gör för att kunna uppfylla barnomsorgsgarantin. 

 
Min fråga är därför till dig. 

 

Hur tänker du se till att alla barn som har behov av och rätt till förskoleplats garanteras 

detta? 

 

 

 

Britt Björneke 

Vänsterpartiet 
 


